
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:17:07) 
 
 Dame i gospodo,  
 Želim da vas obavijestim da je sjednica našeg Odbora počela u 11.00 h, da traje još uvijek, da sam 
više upozorenja poslao i predsjedniku Odbora i svim članovima Odbora. Ovdje je 81 poslanik koji želi da 
postavi pitanja premijeru.  
            Međutim, 13 poslanika koji su članovi Odbora prosto su dali sebi za pravo nešto što im ne pripada. 
Danas je centralna tema trebala da bude, za našu javnost, Premjerski sat, gdje su svi predstavnici klubova 
poslanika željeli da postave pitanja. Kako se to ne dešava, ja ću da konstatujem da mi danas nećemo imati 
Premijerski sat iz jednog jednostavnog razloga - što su ljudi na Odboru sebi dali mnogo više prava nego što 
im pripada, jer mi smo trebali da počnemo u 14.00 h sa ovom sjednicom. Evo su se izrazgovarali sa 
predsjednikom Vlade i mislim da moramo da zaštitimo ugled Parlamenta Crne Gore tako što nećemo pristati 
da nas ponižava bilo koji odbor i nećemo pristati da bilo ko zloupotrebljava proceduru vezanu za ovo.  
 Izvolite, gospođo Pejović. 
 
 
 JEVROSIMA PEJOVIĆ (30.07.24 15:18:37) 
 
 Zahvaljujem, uvaženi predsjedniče.  
 Saglasna sam sa Vama. Zanima me da li ćete pokrenuti proceduru razrješenja predsjednika Odbora, 
kao najodgovornijeg za vođenje ove sjednice Odbora. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:18:54) 
 
 Hvala Vam.  
 Naravno da ćemo u okviru parlamentarne većine željeti da se ispoštuje sve ono što stoji u Poslovniku, 
i da bude u skladu sa našim Poslovnikom i dogovorom na Kolegijumu biran predstavnik onih kojima pripada 
taj odbor da bude predsjedavajući. Dobili ste odgovor.  
 Izvolite, gospodine. 
 
 
 VASILIJE ČARAPIĆ (30.07.24 15:19:23) 
 
 Dakle, predsjedniče, neću ulaziti u Vašu odluku o tome da se ne održi Premijerski sat, samo želim da 
ukažem na sledeću stvar - da je stvarno neprimjereno da se Odbor ne pauzira bar dok se ne završi 
Premijerski sat nego traje toliko dugo. To je zbog toga što opozicija ne dozvoljava da se završi Odbor i 
trenutno se, da građani budu upoznati, Odbor za ekonomiju prenosi na jednoj privatnoj televiziji i tamo se 
trenutno vodi kampanja. Da bi se vodila kampanja na privatnoj televiziji, mi umjesto da imamo Premijerski 
sat, što je zakazano, dolaze članovi Vlade na Premijerski sat - mi imamo situaciju da se Odbor koji se prenosi 
na privatnoj televiziji koristi za vođenje predizborne kampanje. Zbog toga se to dešava, a ne zbog zabrinutosti 
za finansije programa Evropa sad 2. Njima je prioritet, dobili su prajm tajm na televiziji i žele da vode 
kampanju. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:20:18) 
 
 Gospodine Čarapiću, hvala Vam mnogo.  
 Dugo se bavim politikom, mnogo sam iskusniji od Vas i sve vidim i zbog toga ne želim da niko 
ponižava ovu Skupštinu. Znam ja te velike firme iz medija kako su se ponašale. Ko može da plati, oni su tu 
uvijek na raspolaganju i zbog toga ne želim da dozvolim da ovaj Parlament bude ponižen.  
 Izvolite, gospodine Nikoliću. 
 
 
 ANDRIJA NIKOLIĆ (30.07.24 15:20:52) 
 
 Poštovani građani Crne Gore,  
 Prisustvujemo jednoj svojevrsnoj predstavi, takozvanoj političkoj ping-pong igri između predsjednika 
Vlade i predsjednika Skupštine, koji udružnim snagama pokušavaju da odgode Premijerski sat iako je 
kontrola rada Skupštine u rukama parlamentarne većine. To znači da ovako organizovan radni dan u 



Skupštini, sa dva kontrlona saslušanja predsjednika Vlade u jednom danu neposredno prije Premijerskog 
sata je imao za cilj samo da ograniči raspravu na tim odborima. Danas se ispostavlja, nakon ovog 
obavještenja predsjednika Skupštine, da je ovaj dogovor režiran da bi se odložio Premijerski sat. Predsjednik 
Vlade očigledno nije spreman da odgovara na pitanja poslanika, imajući u vidu da je juče došao iz Pariza, đee 
je proveo pet dana turistički o trošku građana Crne Gore, da bi prisustvovao Olimpijskim igrama u svojstvu 
nekog gledaoca.  
 Gospodine Mandiću, Vi možete da radite ovo što ste naumili, ali biste imali mnogo više prava da to 
uradite kada biste Vi štitili integritet Parlamenta u brojnim situacijama u kojima ste ga upravo Vi narušavali 
zajedno sa predsjednikom Vlade. Predsjednik Vlade, podsjetiću Vas, nije došao na Premijerski sat kojeg ste 
Vi zakazali ođe 19. jula, pa danas 26. jula opet neće biti na Premijerskom satu. Vjerujte mi, ovo što vi radite 
pa vi ste dar sa neba za svaku opoziciju - jer ste toliko neozbiljni pred građanima Crne Gore, toliko 
neodgovorni, toliko bahati da to mora biti kažnjeno. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:23:16) 
 
 Ja Vam se zahvaljujem, gospodine Nikoliću. 
 Ako je to istina što Vi govorite, Vi ćete uskoro biti nagrađeni za ovo što pričate. 
 Sada u ime poslaničkog kluba URA, molim vas jedno u ime poslaničkog Kluba URA. /Upadice/ 
 Izvolite. Imamo svaki dan zasijedanja i ako ima nekoga u ovom Parlamentu, a to vide građani Crne 
Gore, da četiri poslanika URE nisu ni najmanje zakinuta što se tiče vremena.  
            Poštovani građani Crne Gore, to što ste neko grabi za neku sekundu sve vi to dobro znate. Više je 
govorila URA nego najveći poslanički klub PES-a. /Upadica/ Ne branite vi nikome, ali nemojte da mislite da to 
uvijek donosi neki ... Govorili ste do sada na Odboru. Znam da ste sada u formi i već ste se dobro zalećeli, 
nego dozvolite gospođi  Đurović da se obrati.  
 Izvolite, gospođo Đurović, u ime poslaničkog Kluba URA. 
 
 
 ANA NOVAKOVIĆ ĐUROVIĆ (30.07.24 15:24:24) 
 
 Zahvaljujem. 
 Što se tiče procedure, svaki poslanik i poslanica imaju pravo na proceduralno reagovanje i Vi nama to 
ne poklanjate, kao poslaničkom klubu, nego može svaki poslanik i poslanica da se javi. Nije Vaša dobra volja, 
nego obaveza da nam date pravo na proceduralnu reakciju.  
 Prvo da podsjetim građanke i građane da su se danas dvije sjednice odbora i Odbor za bezbjednost i 
odbranu i Odbor za ekonomiju održale nakon nekoliko mjeseci zato što je premijer Spajić sa svojim 
saradnicima tek nakon nekoliko mjeseci odlučio da dođe i prisustvuje. Dakle, da je on poštovao Parlament i 
da ste Vi čuvali integritet ovog Parlamenta - sjednice oba odbora bi bile prije dva ili tri mjeseca. To je prvo. 
 Drugo, na Odboru za ekonomiju, da Vas podsjetim, nakon što ste rekonstruisali Vladu, Vam je 
predsjedavajući iz parlamentarne većine i zamjenica predsjednika iz parlamentarne većine - tako da Vaša 
priča da opozicija i opozicioni poslanici opstruiraju rad odbora, odnosno Premijerskog sata je netačna. Jer, 
parlamentarna većina predsjedava odborom i predsjedavajući je mogao da, Vama se obraćam, predsjedniče, 
ovo je proceduralna reakcija, pokažite malo poštovanja. 
            Vratićete mi vrijeme, jer sam se Vama obraćala a Vi me niste... Vama sam se obraćala kao 
predsjedniku... 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:25:53) 
 
 Imate jedan minut na proceduralnu reakciju, a potrošili ste još... 
 
 
 ANA NOVAKOVIĆ ĐUROVIĆ (30.07.24 15:26:00) 
 
 Tako je, odgovarala sam Vama na Vaše neistine. Dakle, nije opozicija danas opstruirala Premijerski 
sat, nego je Vaš dogovor sa premijerom. Ponavljam, predsjedavajući i zamjenica predsjednika Odbora su iz 
parlamentarne većine, tako da su samo oni mogli odlučiti o dinamici rada. Poruka može biti jedina, koja je 
istinita, da parlamentarna većina, na čijem ste Vi čelu, u dogovoru sa predsjednikom Vlade želi da opstruira 
Premijerski sat. 
 



 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:26:25) 
 
 Gospođo Đurović, to nije tačno, jer tri sata rada u Odboru bilo je sasvim dovoljno da možete sva 
pitanja da postavite. Počelo je u 11h, sada nije tri sata nego četiri i po sata. Evo kaže gospodin Nikolić da je to 
dobro za sve vas. 
 Izvolite, gospodine Neneziću. 
 
 
 BRANISLAV NENEZIĆ (30.07.24 15:26:55) 
 
 Hvala Vam. 
 Vama ću se obratiti, gospodine Mandiću. Umjesto divljenja i hvalospjeva upućenog prema gospodinu 
Čarapiću, trebali ste da ga podsjetite upravo što je koleginica Novaković Đurović rekla. Potpredsjednik i 
predsjednik Odbora koji trenutno zasijeda su iz aktuelne većine. Nikako tri ili četiri prisutna poslanika 
opozicije ne mogu opstruirati njegov rad, a svi građani su imali, koji su pratili prenos, imali prilike da vide ko je 
sve učestvovao.  
          Građani Crne Gore treba da znaju da je ova sjednica trebala da se održi 26. jula, ali onda smo je 
odložili zbog još jednog dječačkog sna koji treba da ispuni neko od predstavnika aktuelne većine. Imali smo 
premijera koji je u Parizu ostao znatno duže nego jedan dobar dio sportista na Olimpijskim igrama. Ako išta, 
šteta je što od njega danas iz prve ruke nismo mogli da čujemo kakva je atmosfera u Olimpijskom selu, kako 
je našim sportistima i koje rezultate možemo da očekujemo. Dokaz ovog prefomansa koji ste danas uradili je 
očigledno problem unutar aktuelne većine, koja je od prvog dana plod jednog trulog kompromisa. Ovo je 
samo dokaz da smo kolega Rakočević i ja postavili suštinski važna pitanja. Neće mnogo vremena proći kada 
ćete upravo vi, jedan dobar dio aktuelne većine, bojkotovati premijera Spajića, a ne mi. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (30.07.24 15:28:26) 
 
 Hvala Vam. 
 Da vas obavijestim samo još jednu stvar.  
 Više od sat i po vremena šaljem razne izaslanike, generalnog sekretara, zamjenika generalnog 
sekretara da prenese poruku Odboru našem da se završi sjednica i da se dođe na Premijerski sat. Ovo je 
plenum, ovo je Skupština Crne Gore. Odbor je odbor. Ako mislite da ću ja, kao predsjednik Skupštine, 
dozvoliti da odbor bude važniji od plenuma - neću. Važniji je plenum od odbora. Ovo što se danas desilo, da 
vam kažem sa moje tačne gledišta, je jedan veliki skandal. Danas su građani Crne Gore trebali da gledaju 
ovdje u Skupštini Crne Gore poslanike i šefove klubova poslanika kako postavljaju pitanja premijeru. To se 
sve pretvorilo u to što će članovi Odbora neki samoreklamirajući, neki ovako, neki onako da skreću pažnju na 
sebe.  
           Zbog toga, čuvajući značaj i uticaj ovog Parlamenta, donosim odluku da je današnji rad završen. 
           Hvala vam. Naravljamo sjutra. 
 


